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________________________________________________________________________________ 

2023m. VEIKLOS ATASKAITA 

 

Esu Demokratų sąjungos „Vardan Lietuvos “ frakcijos narys.  

2023 m. Rokiškio rajono savivaldybės taryboje dirbau opozicijoje. 

2023 m. dirbau Biudžeto, finansų ir verslo komitete.  

 

2023m. kovo mėn. buvau išrinktas į Rokiškio rajono savivaldybės tarybą.  

Savo , kaip Rokiškio rajono tarybos nario veiklą vykdžiau vadovaujantis LR savivaldos įstatymo nuostatomis, 

tarybos veiklos reglamentu, kitais teisės aktais.  

 

 

 

 

 

 

 

2023 – 2024 m. naujos kadencijos laikotarpyje  dalyvavimas Rokiškio rajono savivaldybės pasėdžiose, 

komitetų pasėdžiose, susitikimuose, komitetuose.  
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Opozicijos valandos Rokiškio rajono posėdyje užduoti klausimai vykdančiajai valdžiai ir atsakingoms 

institucijoms.   

1. Ar svarstant biudžeto papildomai planuojamų gauti lėšų paskirstymą kreipiamasi į  seniūnaičius ar 
bendruomenes? (Apibrėžta  Savivaldybės tarybos reglamento 29.13. papunkčiuose ) 

2. Kas yra daroma dėl poilsio stovėjimo aikštelės Rokiškis- Kamajai? 
3. Ar įraukiamos Rokiškio jaunimo organizacijos į SKY parko  sprendimo aptarimus?  
4. Į tarybos narius kreipėsi verslininkas Linas Petkevičius dėl teisės akto. Kodėl jo siūlymo nesvarsto 

Peticijų komisija? 
5. Kaip bus įveiklinamas pastatas prie muziejaus? 
6. Ar yra aptariamas Onutės Levandavičiūtės – Balkevičienės pasiūlymas dėl J. Katelės, M. Kubiliūtės ar 

J. Tūbelio ir kitų valstybininkų veiklos atspindėjimo Panemunėlio krašte (artėja 2028-ieji valstybės 
atkūrimo jubiliejiniai metai)?  

7. Ar organizuota ir kaip vyksta diskusija su bendruomene, ar įtraukti kultūros specialistai dėl „Iki“ PC 
prie Šepkos parko? 

8. Ar yra  Elektros  įkrovimo stotelių įrengimo  planas rajone?  
9. Neformalaus švietimo krepšeliu, kaip Lietuvoje taip ir Rokiškyje, viso labo pasinaudoja tik 32 proc. 

moksleivių. Kaip manote, ar tai pakankamai išplėtota galimybė jaunuoliams ugdytis ir kiek krepšeliu 
pasinaudojančių jaunuolių yra iš kaimiškos teritorijos?  

10. Kada bus padaryti  neįgaliųjų takai nuo poliklinikos iki ligoninės  ir  seniūnijų centruose ? 
11. Kas atsakingas už sustojimo aikštelės įrengimą prie ( poliklinikos)?  
12. Kas atsakingas už šalia kaimų kelių  šlaituose želiančius lazdynus, kurie braunasi ant kelio, nes 

netvarkomi? 
13. Kada bus priduota Topolių gatvė ?  
14. "Apvalus stalas" rengė apklausą, kuri parodė, kad jaunuoliams įsitraukti į neformalias veiklas kliūtis 

yra neišspręstas viešasis transportas. Kas jaunimui buvo atsakyta ir kas rengiamasi daryti, kad ir 
kaimo jaunuoliai galėtų aktyviai įsitraukti į ugdančias veiklas?  

15. Ar planuojamas autobusų, kurie tiktų tarpmiestiniams maršrutams, pirkimas?  
16. Kaip prižiūrima  šunų aikštelė Šepkos parke (teko girdėti, kad smėlio neatnaujina, kas atsakingas? 

 

Bendrauju su gyventojais jiems aktualiais klausimais, informuoju apie savivaldybės vykdomus bei 

planuojamus projektus. 

Lankiausi savivaldybės, bendruomenių, seniūnijų organizuotose renginiuose, šventėse bei 

minėjimuose.  

Visada esu pasiruošęs ginti viešąjį interesą, išklausyti gyventojų problemas. Su manimi visada galite 

susisiekti telefonu +370 650 30 111 cepulisalgis21@gmail.com  

Tikiuosi, kad ir toliau seksis produktyviai dirbti  finansų, biudžeto ir verslo komitete. 

Mes teikiame idėjas ir pasiūlymus, kurie skatina tobulinti įvairias vietinės politikos sritis ir skatina teisingesnę 

ir efektyvesnę vietos savivaldą, kuri užtikrina rajono vystymąsi ir klestėjimą. 

 

Rokiškio rajono savivaldybės tarybos narys  

Algis Čepulis 
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